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前言

　　计算机技术的飞速发展，为传统图书的传播带来了无限的空间和巨大的挑战。
一张薄薄的光盘，不仅包含了传统图书的全部信息，而且像本套《核心考点精确打击》系列丛书，还
可以实现电脑和学生互动做题，完成了一道考题，随时可对答案，真正做到了把中国一流的大师请到
了自己的身旁，使学习效率成倍增长。
　　《核心考点精确打击》系列丛书的操作异常简单，所有的读者只要会开机都会使用；图书页面，
层次分明，色彩丰富；图书配有背景音乐，音量随意调控，旋律优美和谐。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<核心考点精确打击（9年级·上）>>

内容概要

　　计算机技术的飞速发展，为传统图书的传播带来了无限的空间和巨大的挑战。
一张薄薄的光盘，不仅包含了传统图书的全部信息，而且像本套《核心考点精确打击》系列丛书，还
可以实现电脑和学生互动做题，完成了一道考题，随时可对答案，真正做到了把中国一流的大师请到
了自己的身旁，使学习效率成倍增长。
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章节摘录

　　The undersea world is very beautiful. Now more and more people want todive in the water to find the secrets
there. Scuba diving is a new sport today.It can take you into a wonderful undersea world.　　You will find many
strange animals in the sea. Some are as large as aschool bus. Many sea animals give out light in the dark and some
have sharpteeth. During the day, there is enough light. Here, under the sea, everything isblue and green. When fish
swim nearby, you can catch them with your hands.When you have bottles of air on your back,you can stay in deep
water for along time. However, you cant dive too deep. And you must be very carefulwhen you dive in deep water.
　　The deep sea is not an easy place to live in. Its cold, and its dark, too.The deeper it is, the less sunlight there is.
At about 3,000 feet, there is nolight at all. It is very dark in the sea. Many fish have no eyes. Some have bigeyes. A
few eyes on one side.　　Besides the cold and the darkness, deep-sea animals face a third dan-ger——other
animals.　　Animals eat！
 They must find food to eat. Many animals eat plants. How-ever, some animals eat meat. This means these sea
animals have two big jobs.They need to find animals as food, and they have to try not to become otheranimals
meal.
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编辑推荐

　　光碟配套图书，电脑互动做题，随机核对答案。
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